
Pytanie:  
 
Dlaczego górka buchałowska nie jest posypywana solą? Jest to bardzo niebezpieczny odcinek 
drogi, a nic się tam nie dzieje. Jest to droga powiatowa, ale czy gmina nie jest w stanie zrobić nic 
aby ktoś zadbał o to, aby była przejezdna? Przykład z dziś. Jeden autobus stoi w poprzek drogi, 
drugi przed nim. Żaden nie może wjechać i dowieść mieszkańców do ich domów. Już nie 
wspomnę  
o innych autach, które nie mogą przejechać. 
 
 

Odpowiedź: 
 
Informuję, że odcinek drogi Buchałów – Letnica jest zarządzany przez Zarząd Dróg Powiatowych 
w Górzykowie. W okresie zimowym, w przypadku wystąpienia  intensywnych opadów śniegu lub 
oblodzenia, każdy z zarządców odpowiedzialnych za „swoją” drogę (w zależności od tego, czy to 
są drogi gminne, powiatowe, wojewódzkie, czy krajowe), odpowiada za zapewnienie jej 
przejezdności. Bezpośrednio kontaktowałem się w chwili opisanego w pytaniu zdarzenia  z 
Zarządem Dróg Powiatowych w sprawie konieczności pilnego wyjazdu interwencyjnego. 
Ponieważ w gminie Świdnica jest 40 km dróg powiatowych, wskazałem miejsca, które w 
przypadku oblodzenia mogą być nieprzejezdne. O niebezpiecznej sytuacji na drogach 
powiatowych, która wydarzyła się 30 stycznia br. i o problemie zimowego utrzymania dróg 
powiatowych poinformowałem Starostę, Zarząd i Radę Powiatu podczas sesji Rady Powiatu 
Zielonogórskiego, która odbyła się 31 stycznia br. w Sulechowie, wnioskując o pilną poprawę 
tego stanu rzeczy. 
 
 
                                                                                                           Pozdrawiam 
                                                                                                           Krzysztof Stefański 
                                                                                                           Wójt Gminy Świdnica 
 
 
 

 

 

 

 

 


